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a) Skrota Lag DM, Från:Överlida IK 

Skrota lag-DM! 

Finns det verkligen anledning att blockera två helger för lag-DM, när 

tävlingarna inte lockar några deltagare? Om man kollar förbundets 

hemsida ser man att ett ganska stort intresse för lag-DM säsongerna 

16/17, 17/18 och 18/19. Säsongen 19/20 verkar inget lag-DM ha 

spelats (finns inte heller något lagDM på profixio denna säsong). 

Säsongen 21/22 deltog totalt 12 lag i lag-DM för seniorer. Säsongen 

22/23 ställdes lag-DM för seniorer in för att endast 8 lag anmält sig, 

och även lag-DM för ungdom och veteraner ställdes in pga för få 

anmälda lag. Nå – är det då verkligen lönt att blockera två hela helger 

för att arrangera tävlingar som föreningarna inte vill delta i? Skulle 

dessa båda helger kunna användas bättre – tex för läger? Jag anser att 

det är slöseri att blockera två helger i ett späckat generalprogram till 

tävlingar som ändå inte blir av pga bristande intresse. Som jag ser det 

finns det två hållbara alternativ:  

1. Använd helgerna till andra verksamheter, tex ungdomstourer, läger, 

kickoff, inspirationsdagar, …..  

2. Låt lag-DM vara kvar, men be föreningarna förklara varför de inte 

skickar några lag till dem och be dem tala om ifall tävlingarna på något 

sätt kan göras mer lockande för just deras förening. 

Jag anser 

• att föreningarna redan nu bör få säga sitt  

• att årsmötet ger styrelsen direktiv kring hur situationen med inställda 

lag-DM ska hanteras framöver  

Överlida IK / Martin Kahnberg 

Styrelsen avslår motionen med tillägget att det bör utredas av SBTF 

då distriktet är skyldiga att bjuda in till Lag-DM. 

Yrkande från Ronny Ferm Avslag med nedan tillägg 

• Avslår motionen med anledning av hur man tolkar SBTF åläggande 

för SDF och gör tillägget  

o Bjud in till Lag DM i formen poolspel med 3 – 4 lag i poolspel 

där varje pool segrare går till finalspel om så behövs 

o Lottning sker geografiskt (framgår av inbjudan) 

o Arrangören avgör om det spelas på kväll eller helg – inget 

arrangörsbidrag 

o Poolspelet avgöres mellan 15 aug – 1 oktober och ev finalspel 

15 nov – 31 dec 
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b)  Helglicens, Från: Uddevalla BTK 

Motion till Nordvästra Götalands Bordtennisförbund 2023-01-30 

Förslag om införande av Helglicens 

Vi blir färre och färre som spelar seriespel i vårt förbund. Detta ger i sin 

tur svårigheter att få ihop spelare till serielag emellanåt. Det kan vara 

covid, sjukdom eller kollision med andra aktiviteter. För att få ihop lag och 
inte behöva lämna W.O händer det att spelare i klubben som inte besitter 

licens eller har ambition för det ställer upp och spelar för klubben. 

Att betala A-licens á 650kr för att en spelare ska spela enbart ett 
sammandrag känns högt. En summa som man inte riktigt kan be spelaren 

betala som var snäll och ställde upp. 

Förslag till beslut 

ñ Att införa Helglicens*. En A-licens som endast är brukbar under en helg. 

Priset på denna Helglicens skulle kunna ligga på 200-300kr. 

ñ Om förslaget inte går igenom i det nationella seriesystemet vill vi att 

förslaget införs inom distriktsserierna i NVG BTF. 

ñ En Helglicens kan bara användas av en spelare vid ett tillfälle under 
säsongen. Är ett andra tillfälle aktuella blir det fyllnadsbetalning till fullt 

pris. Föreningen kan förslagsvis max lösa 2 Helglicenser under säsongen. 

*(Vissa nationella damserier har haft sammandrag över två dagar så då 

känns en helglicens bättre än en endagarslicens) 

Uddevalla den 30/1 2023 

Pontus Johansson 

Kassör Uddevalla Bordtennisklubb 

Styrelsen avslår med tillägget att det även bör gälla veckomatcher och 

yrkar på utredning då det är administrativt svårt att hantera, påverkar 

röstpoäng och ekonomi för såväl SBTF som SDF 
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c) Antal spelare i Division 5, Från: Ulricehamns IF 

Antal spelare i Division 5 

Motionen är en distriktsmotion och skall således inte skickas till 

Svenska Bordtennisförbundets Förbundsmöte 

Motion angående antalet spelare i Div 5. 

Motion angående antalet spelare i Div 5 I dokumentet seriebestämmelser 

för Nordvästra Götalands bordtennisförbund står det så här: 
Seniorserierna div 4 och 5 spelas med fyrmannalag. Div 6 spelas med 

tremannalag Seniorserierna division 4 och 5 bör bestå av 4 olika grupper. 
Antal grupper i division 6 bestäms av antalet anmälda lag. I div 4 och 5 

ser vi att antalet deltagande lag minskar så att vi inte kan fylla dessa 
serier med åtta lag. Det finns flera orsaker till det men har listat ner 

några: Många matcher tar väldigt lång tid, speciellt då 14 matcher spelas. 

Ungdomar som deltar om de tillåts av ledare/vårdnadshavare kommer 
hem sent på kvällen, ibland 23.00-24.00 De flesta lag vill spela på 

vardagskvällar Med 3 mannalag spelar man endast 10 matcher vilket gör 
att matcherna avgörs snabbare Många klubbar har svårt att bilda ett lag 

med 4 spelare. I många andra distrikt har man redan infört tremannalag i 
div 5 och även i div 4 Ulricehamns IF yrkar att 3 mannalag införs i div 5 

from säsongen 2023/24 och att NVGBTF utreder om det också skall 
införas i div 4 framöver Jan-Olof Sundh ordf Ulricehamns IF bordtennis 

20230131 

 

Styrelsen väljer att avslå motionen i sin helhet men ger ett 

tilläggsyrkande enligt följande: 
ATT i division 5 spela med 3 mannalag i veckomatchserierna och 4 

mannalag i sammandragsserierna.  
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d) Böter vid WO i distriktsserierna, Från: Karlsborgs BTK. 

     MOTION ang lämnade wo i Distriktsserie 

Motionen avser endast distrikt Nordvästra Götalands Bordtennisförbund 

och skall vid bifall således ej skickas vidare till Svenska 

Bordtennisförbundet förbundsmöte. 

• Omfattning: seriesystemet för Div 4-6 inom distriktet, således ej 

ungdoms eller damserier. 

Idag 

• Vid wo nummer Ett böter på 200 kr, wo nummer Två 400 kr, wo 

nummer Tre 600 kr 

• Framgår också att förening som drabbats ekonomiskt på grund av 

att motståndarna lämnat wo kan erhålla ersättning efter yrkande 

dessa skall då kunna styrkas. 

• Tolkningssvårigheter 

o ”motståndarna lämnat wo” vid sammandrag om lag uteblir och 

arrangören inte skall möta detta lag så är de i juridisk mening 

inte motståndare, men arrangörsklubben drabbas av 

ekonomisk förlust. 

▪ Ex : Man kunde kanske hyrt en mindre hall 

▪ Inköp av kioskvaror mm 

▪ Personer fått tagit ledigt från arbete för att bygga hallen 

med fler bord än det som spelades på 

▪ Transportkostnader av bord mm 

Vårt förslag 

1. Kraftiga höjningar av bötesbelopp samt att en del går direkt till 

arrangörsföreningen (då slipper man tolkningar mm) 

2. Ta bort skrivningen ”Förening som drabbats ekonomiskt på grund av 

att motståndarna lämnat wo” osv ….. 

• Lämnat wo innebär böter på 1000:- kronor varav 800 kr går till 

arrangören per match oavsett om det är en veckomatch eller 

sammandrag 

• Vid tre lämnade wo är man utesluten och placeras i distriktets lägsta 

serie kommande säsong. 

• WO summan faktureras av NVG som i sin tur utbetalar den delen 

som tillfaller föreningen. (800 kr enligt motionen) 

Karlsborgs BTK 230104 
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Styrelsen 

Motionen är en distriktsmotion och skall således inte skickas till Svenska 

Bordtennisförbundets Förbundsmöte 

 

Styrelsen väljer att avslå motionen i sin helhet men ger ett tilläggsyrkande enligt 

följande: 

ATT höja böter till 1000 kr varav 500kr går till arrangörsföreningen, samt att de har 

rätt till att ta ut arrangörsavgift på 400kr.  

 

 


